
  آرمان ملی: سرمربی تیم ملی امید 
کشورمان در حالی هنوز انتخاب نشده است 
که صحبت های روز گذشته دبیر کل کمیته 
ملی المپیک و نایب رئیس فدراسیون فوتبال 

اختلاف این دو نهاد ورزشی را علنی کرد! 
  طولانی شدن انتخاب 

مناف هاشمی دبیرکل کمیته ملی المپیک 
در مورد طولانی شدن انتخاب سرمربی 
تیم ملی فوتبال امید گفت: بعد از جلسه 
ستاد عالی بازی ها جلسه ای را در کمیته 
ملی المپیک داشتیم که بسیار طولانی بود و 
توافقات خوبی صورت گرفت و آن موقع قرار 
شد یک هفته تا 10 روز آینده سرمربی امید 
مشخص شود. به رغم اینکه وقت کم است 
و برخی ها معتقدند دیر شده و شاید نتیجه 
نگیریم، برخی کارشناسان دیگر معتقدند 
با توجه به پشتوانه ای که در جوانان داریم، 
امید است تیم خوبی داشته باشیم. هاشمی 
افزود: در مورد سرمربی قرار شد کاشانی، 
تاج و قلعه نویی به توافق برسند و این مسأله 
فنی است و فدراسیون خودش باید تصمیم 
بگیرد اما تصمیم نگرفتند. خبر دارم جلساتی 
داشتند اما به جمع بندی نرسیدند. آقای 
وزیر هم در جلسه ستاد عالی بازی ها تکلیف 
تیم امید را از ما مطالبه کرد. تا بیست و هفتم 
اردیبهشت باید ثبت نام نهایی را انجام دهیم 
و ما هنوز ثبت نام فوتبال را انجام نداده ایم به 
خاطر مسائلی که به وجود داشت و اراده ای 
که ندیده بودیم. وزیر و دوستان گفتند تا 
25 اردیبهشت مهلت دهیم و خود وزیر ورود 
کردند تا در مورد تیم امید به جمع بندی 
برسیم و باید منتظر جلسه شنبه ستاد عالی 
بازی ها باشیم. وی در پاسخ به این سوال که 
گفته می شود، حبیب کاشانی اختیار تام 
خواسته و چرا انتخاب طولانی شده است، 
تاکید کرد: ما مسیر را درست رفتیم و به 
حوزه تخصصی خودش واگذار کردیم. من 
وارد جزئیات نمی شوم و علاقه ای ندارم که 
وارد شوم و امیدوارم تا روز 25 اردیبهشت 

به ما اعلام شود. هاشمی در پاسخ به پرسش 
دیگری مبنی بر اینکه اگر تیم فوتبال امید تا 
روز 25 اردیبهشت تکلیف را مشخص نکند 
امکان دارد که تیم فوتبال بانوان جایگزین 
شود تصریح کرد: این را باید ستاد عالی 
بازی ها تصمیم بگیرد و نمی توانم به جای 

معاونان و وزیر ورزش صحبت کنیم. 
  پاسخ فدراسیون 

به گزارش  سایت رسمی فدراسیون فوتبال، 
مهدی محمدنبی، نایب رئیس فدراسیون 
اظهارات مناف هاشمی،  فوتبال درباره 
دبیرکل کمیته المپیک ایران پیرامون تأخیر 
در انتخاب سرمربی تیم امید عنوان کرد: پیرو 
مباحث مطروحه، ما هم باید علت این تأخیر 
را از خود کمیته المپیک جویا شویم. وی 
افزود: مباحث مرتبط با فدراسیون فوتبال 
وفق برنامه انجام شده است. مناف هاشمی 
دبیرکل کمیته ملی المپیک در مورد طولانی 
شدن انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال امید 
گفته بود: بعد از جلسه ستاد عالی بازی ها 
جلسه ای را در کمیته ملی المپیک داشتیم 
که بسیار طولانی بود و توافقات خوبی صورت 
گرفت. آن موقع قرار شد یک هفته تا 10 روز 
آینده سرمربی امید مشخص شود. به رغم 
اینکه وقت کم است و برخی ها معتقدند دیر 

شده و شاید نتیجه نگیریم، برخی کارشناسان 
دیگر معتقدند با توجه به پشتوانه ای که در 
جوانان داریم، امید است تیم خوبی داشته 
باشیم. وی افزوده بود: در مورد سرمربی قرار 
شد کاشانی، تاج و قلعه نویی به توافق برسند و 
این مسأله فنی است و فدراسیون خودش باید 
تصمیم بگیرد اما تصمیم نگرفتند. خبر دارم 
جلساتی داشتند اما به جمع بندی نرسیدند. 
آقای وزیر هم در جلسه ستاد عالی بازی ها 
تکلیف تیم امید را از ما مطالبه کرد. تا بیست 
و هفتم اردیبهشت باید ثبت نام نهایی را 
انجام دهیم و ما هنوز ثبت نام فوتبال را انجام 
نداده ایم به خاطر مسائلی که به وجود داشت 
و اراده ای که ندیده بودیم. وزیر و دوستان 
گفتند تا 25 اردیبهشت مهلت دهیم و خود 
وزیر ورود کردند تا در مورد تیم امید به جمع 
بندی برسیم. باید منتظر جلسه شنبه ستاد 

عالی بازی ها باشیم. 
  جلسه شبانه 

ماجرای انتخاب سرمربی تیم فوتبال امید 
همچنان ادامه دارد و دوشنبه شب گذشته 
نیز جلسه ای با حضور مهدی تاج رئیس 
فدراسیون، مهدی محمدنبی دبیرکل و 
حبیب کاشانی مدیر تیم امید برگزار شد. 
موضوع مهم این است که هنوز جمع بندی 

نهایی صورت نگرفته است. قلعه نویی به عنوان 
سرمربی تیم ملی که شب گذشته به صورت 
تصویری دقایقی در جلسه حضور داشت، روی 
انتخاب مجتبی حسینی سرمربی تیم پیکان 
تأکید ویژه ای دارد. این در شرایطی است که 
حسینی، گزینه کاشانی نیست و او ابتدا روی 
مهدی تارتار نظر داشت اما گفته می شود شب 
گذشته نام جدیدی از سوی وی مطرح شد و 
آن هم افشین قطبی بود. کاشانی تجربه کار 
با قطبی در پرسپولیس را دارد و این تیم در 
آن سال عنوان قهرمانی لیگ برتر را به دست 
آورد. قطبی که مدتی هم سرمربی تیم ملی و 
فولاد خوزستان بود به عنوان گزینه جدید 
سرمربیگری تیم امید مطرح شده است. هر 
چند نبی در پایان جلسه گفت که سرمربی 
تیم امید از مربیان شاغل در لیگ برتر است - 
شما بخوانید مجتبی حسینی- اما همچنان 
در این باره اختلاف نظر وجود دارد و باید دید 
در صورت این انتخاب کاشانی به فعالیتش در 

تیم امید ادامه خواهد داد یا خیر. 
  شایعه؟

در حالی که از افشین قطبی به عنوان 
گزینه های سرمربیگری تیم امید یاد می شود 
اما حبیب کاشانی به دنبال دو مهره اسمی تر 
برای این تیم است. این طور که به نظر 
می رسد حبیب کاشانی از یحیی گل محمدی 
سرمربی پرسپولیس و علی دایی به عنوان 
گزینه های جدی برای سرمربیگری تیم امید 
نام برده است اما اینکه آیا این دو حاضر بشوند 
در تیم امید مشغول به کار شوند مشخص 
نیست. ظاهرا کاشانی اعلام کرده می تواند با 
این دو وارد مذاکره شود. البته که گل محمدی 
با پرسپولیس یک فصل دیگر قرارداد دارد و 
علی دایی هم در آخرین مصاحبه ای که انجام 
داده اعلام کرده بود فعلا نمی خواهد مربیگری 
کند. دیگر گزینه باقی مانده در لیست مربیان 
تیم امید همان مجتبی حسینی است. ظاهرا 
کاشانی پیشنهاد یک مربی تمرین دهنده 

خارجی هم به فدراسیون داده است. 
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رونمایی از اختلاف کمیته ملی المپیک و فدراسیون فوتبال

  آرمان ملی: سعودی اسپورت از ترکیب 
احتمالی الهلال برای فصل بعد رونمایی کرد 
که خط حمله این تیم از مثلث مسی، هازارد 

و طارمی تشکیل می شود. 
  ترکیب 

الهلال در فصل جاری عملکرد خوبی از 
خود نشان نداده است. تیم متمول و پرطرفدار 
عربستانی در فصل جاری شانسی برای 
قهرمانی در لیگ ندارد و در لیگ قهرمانان 
آسیا هم با شکست برابر اوراوا ردز نتوانست 
جام قهرمانی را بالای سر ببرد. این تیم به 
دنبال تغییرات اساسی در تابستان است و 
قصد دارد تیمی پرستاره و ترسناک را راهی 

فصل بعد کند. روزنامه سعودی اسپورت از 
ترکیب احتمالی الهلال برای فصل بعد نوشت 
و پیش بینی کرد که این تیم با ترکیب زیر به 
میدان برود. نکته جالب اینکه خط حمله 
تیم از مثلث مسی، طارمی و هازارد تشکیل 
می شود. چند روز پیش رسانه های پرتغالی 
اعلام کردند که باشگاه الهلال قصد دارد 
مهدی طارمی، مهاجم پورتو، را جذب کند و 
در صورتی که این اتفاق بیفتد برای نخستین 
بار خواهد بود که یک بازیکن ایرانی در الهلال 

به میدان می رود. 
  تایید؟

خبرگزاری فرانس پرس از توافق نهایی 

لیونل مسی با الهلال عربستان خبر داد و 
اعلام کرد که این انتقال نهایی شده است. روز 
دوشنبه گذشته هم صفحه »منبر الهلال« 
به نقل از برنامه El Chiringuito اسپانیا 
اعلام کرد که مسی با الهلال به توافق نهایی 
دست پیدا کرده و راهی این تیم خواهد شد. 
این برنامه ورزشی همچنین اعلام کرد که 
جوردی آلبا هم راهی الهلال می شود تا بار 

دیگر با مسی همبازی شود. 
  تکذیب؟

خورخه مسی پدر و مدیر برنامه های مسی 
35 ساله با انتشار بیانیه ای این شایعات 
را بی اساس دانست. در بخشی از بیانیه 

منتشرشده توسط او آمده است: »هیچ 
توافقی با هیچ باشگاهی برای فصل آینده 
وجود ندارد. ما در پایان فصل در مورد 
لئو تصمیم خواهیم گرفت. هیچ  آینده 
چیز امضا نشده، توافق یا توافق شفاهی هم 
صورت نگرفته است. فقط اخبار جعلی با 
سوءاستفاده از نام لئو. می توانم تضمین کنم 
که در مورد هیچ چیز تا قبل از پایان فصل 
جاری تصمیم گیری یا امضا نخواهد شد.« 
مسی تاکنون در 71 بازی برای پاریسی ها 
به میدان رفته و در کنار به ثمر رساندن 31 
گل، 34 پاس گل هم برای هم تیمی هایش 

ساخته است.

اخباری از فوتبال عربستان 

از هم بازی شدن طارمی و مسی تا تکذیب پدر لئو 

پیروز قربانی در خصوص عملکرد ساپینتو: 

به جای مقصر جلوه دادن زمین و زمان خودشان نتیجه می گرفتند 
  پیروز قربانی مدافع پیشین تیم فوتبال استقلال گفت، این 
تیم در چند هفته اخیر خودزنی کرده است تا شانس قهرمانی اش 

به کمترین حد ممکن برسد. 
  مدعیان 

پیروز قربانی درباره رقابت مدعیان قهرمانی لیگ برتر و اینکه 
استقلال چقدر برای تکرار عنوان فصل گذشته اش شانس دارد، 
گفت: شانس استقلال خیلی کم شده است و حالا اگر بخواهم 
حرفی بزنم برخی به من حمله می کنند و بعضی از پیشکسوتان 
استقلال هم آتش بیار معرکه می شوند. استقلال نباید دربی را 
می باخت و حتی اگر بازی را مساوی می کرد، الان شانس قهرمانی 
داشت. قبل از بازی با صنعت نفت هم دوستان درگیر مصاحبه و 
بیانیه دادن شدند و همین موضوع باعث شد تا در نهایت تمرکز از 
تیم گرفته شود. وی ادامه داد: متأسفانه استقلال خودزنی کرد. 
من معتقدم باید خودشان نتیجه می گرفتند تا دیگر زمین و زمان 
را مقصر جلوه ندهند. وقتی تیم نتیجه نگیرد، حتی اگر برخی 
چیزهای پشت پرده هم وجود داشته باشد، دیگر مورد توجه قرار 
نمی گیرد و هواداران هم توجیه برای شکست را قبول نمی کنند. 

  دربی 
قربانی با اشاره به شکست استقلال در دربی یادآور شد: 
استقلال نباید این بازی را می باخت، ولی دوست دارم در مورد 

صحنه پنالتی هم صحبت کنم. ما از بچگی فوتبال بازی کردیم و 
هند بودن یا نبودن را راحت می فهمیم، مشخص بود که توپ به 
دست گولسیانی خورد و آن صحنه پنالتی بود. حتی بچه من هم 
متوجه شد که آن صحنه پنالتی بود، ولی داور تصمیم دیگری 
گرفت. نمی  دانم چرا گزارشگران شجاعت ندارند که در همان 
جریان مسابقه در مورد صحنه ها نظر بدهند. اخیراً هم این جمله 
مد شده است که می گویند قضاوت را به کارشناسان می سپاریم. 
هر کارشناس هم نظر خودش را می دهد و در نهایت همه چیز 
بدون نتیجه تمام می شود. کارشناسان خودشان را قبول ندارند، 
داورها را قبول ندارند و بعد مسئولان ما می گویند داوری ها 

خوب است. 
  ساپینتو 

مدافع پیشین استقلال در مورد اینکه آیا باشگاه استقلال باید 
ساپینتو را برای فصل بعد حفظ کند، اظهار داشت: ساپینتو یک 
مربی فنی است و استقلال از فصل گذشته که قهرمان شد زیباتر 
بازی می کند. من برای مربیان احترام قائل هستم، ولی نمی دانم 
چرا برخی بی جهت از عملکرد فنی تیم شان تعریف می کنند. 
به عنوان مثال نساجی باید پنج شش گل از استقلال می خورد، 
ولی سرمربی این تیم گفت که آنها از تساوی راضی نیستند. شما 
چطور به این نتیجه نمی رسید و چرا در مورد تیمی که تیم برتر 

زمین بوده است طور دیگری صحبت می کنید؟!
  حواشی 

وی همچنین درباره حواشی دیدار استقلال - صنعت نفت 
آبادان و اظهارات سرمربیان دو تیم علیه یکدیگر خاطرنشان 
کرد: اگر استقلال بازی هایش را ببرد هر کسی به خودش اجازه 
نمی دهد در مورد این تیم صحبت کند. من کار ساپینتو و 
حرف هایی که در کنفرانس خبری بعد از بازی با صنعت نفت در 
مورد سرمربی این تیم زد را تأیید نمی کنم، ولی بهتر بود ویسی 
هم در کنفرانس جوابش را می داد، نه اینکه در تلویزیون و پخش 
زنده آنطور صحبت کند. حرف های او صورت خوشی نداشت. 
پیشکسوت باشگاه استقلال با بیان اینکه آبی پوشان در صورت 
برد در دربی شایسته ترین تیم برای قهرمانی بودند، تصریح کرد: 
به نظر من ساپینتو باید در استقلال بماند، ولی باشگاه هم باید 
خط قرمزهایی را برایش تعریف کند تا این همه حاشیه در کنار 
خط درست نشود. ساپینتو به خودش و استقلال ضربه زد و اگر 
در چند بازی اخیر وارد حاشیه نمی شدند قطعا برای قهرمانی 
شانس بالایی داشتند. دو هفته پیش، ماهی از دست سپاهان لیز 
خورد و به دست پرسپولیس افتاد و حالا امیدوارم ماهی از دست 
پرسپولیس هم لیز بخورد و استقلال قهرمان شود، ولی شانس 

قهرمانی این تیم کم است.

  کوتاه 
 تسنیم: در جدیدترین تصمیمات اتخاذ شده در باشگاه 
استقلال، آرش برهانی از ریاست آکادمی این باشگاه کنار 
رفت. مسئولان باشگاه استقلال در پی ایجاد تغییر و تحول در 
این باشگاه و همچنین درخواست اعضای هیات مدیره، آرش 
برهانی را از مدیریت آکادمی استقلال کنار گذاشتند. اصغر 
حاجیلو که سابقه مدیریت آکادمی و سرپرستی تیم استقلال 
را دارد، جایگزین برهانی خواهد شد. همچنین خبر می رسد 
که فرشید سمیعی، سخنگو و معاون حقوقی باشگاه استقلال 
نیز احتمال دارد دیگر فردی باشد که به دلیل برخی مسائل از 

سمت خود برکنار شود. 
 فارس: نشریه »البیان« امارات خبر داد کنفدراسیون 
فوتبال آسیا پاداش مسابقات جام ملت های آسیا 2023 قطر 
را افزایش داده و قرار است برای این تورنمنت 15 میلیون 
دلار پاداش بدهد. قرعه کشی جام ملت های آسیا 2023 قرار 
است پنجشنبه پیش رو به میزبانی دوحه برگزار شود. بعد از 
انصراف میزبانی چین از این تورنمنت قطر به عنوان جایگزین 
چین معرفی شد. در جام ملت های آسیا 2019 امارات تیم 
قهرمان 5 میلیون دلار جایزه دریافت کرد این درحالی است 
که تیم نایب قهرمان 3 میلیون دلار و تیم های سوم و چهارم 
هم 1 میلیون دلار جایزه نقدی دریافت کردند. پاداش جام 
ملت های آسیا 2023 نسبت به گذشته 5 میلیون دلار افزایش 
یافته است. تیم ملی فوتبال کشورمان در این قرعه کشی در 
سید یک در کنار قطر )میزبان(، ژاپن، کره جنوبی، عربستان 

و استرالیا حضور دارد. 

بیــن المــلل 
  وینگر پرتغالی روسونری که حضورش برای بازی رفت 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا مقابل اینتر در هاله ای از 
ابهام است، از کاپیتان تیم ملی فرانسه دعوت کرده است تا 
در سین سیرو حضور داشته باشد. به گزارش فوتبال ایتالیا، 
رافائل لیائو، وینگر 23ساله پرتغالی، تنها یازده دقیقه پس از 
بازی شنبه مقابل لاتزیو از زمین بیرون رفت. او ظاهراً دچار 
آسیب عضلانی شده است. هواداران نگران نبودن او شدند اما 
او هنگام خروج از سن سیرو سعی کرد به آنها اطمینان دهد. 
لیائو به هواداران گفت که خوب است و مصدومیتش جدی 
نیست. رافائل لیائو همچنین فاش کرد که از کاپیتان فرانسه 
دعوت کرده است تا در سن سیرو به او بپیوندد و از میلان 
حمایت کند. ستاره پرتغالی میلان گفت: ام باپه بهترین 
بازیکنی است که برابر او قرار گرفتم. او در حال حاضر طرفدار 
میلان است. در مراسم بهترین های فیفا، روزنامه نگاری 
ایتالیایی از ام باپه پرسید که آیا هرگز به بازی در سری آ فکر 
کرده است یا خیر که ام باپه گفت: اگر بخواهم روزی در ایتالیا 
بازی کنم، فقط برای میلان خواهد بود. این ستاره فرانسوی 
در مصاحبه ای با روزنامه ایتالیایی گاتزتا دلو اسپورت افزود: 
وقتی بچه بودم، پرستاری ایتالیایی داشتم و زمان زیادی را 
با خانواده ام سپری کرد. او طرفدار میلان بود و به خاطر او 
خیلی از خانواده ما میلانی بودند. بنابراین من نیز روسونری 
را تشویق و بسیاری از بازی های میلان را تماشا کردم. لیائو 
یکی از مهم ترین بازیکنان میلان است و در این فصل در 44 
بازی در تمامی رقابت ها 13 گل به ثمر رسانده و 13 پاس گل 
داده است. میلان و اینتر چهارشنبه شب دیدار رفت خود را 
در نیمه نهایی لیگ قهرمانان در ورزشگاه سن سیرو برگزار 
خواهند کرد. از بین این دو تیم یک تیم راهی دیدار نهایی 
می شود و به همین خاطر این داربی میلان از اهمیت بسیار 
زیادی برخوردار است. میلان در دور حذفی لیگ قهرمانان 
ابتدا تاتنهام و در ادامه ناپولی را از لیگ قهرمانان حذف کرد 
تا بعد از سال ها به نیمه نهایی لیگ قهرمانان برسد. در سوی 
دیگر اینتر آخرین تیم ایتالیایی است که در لیگ قهرمانان 
موفق بوده و به قهرمانی رسیده است. پس از قهرمانی فصل 
2010 - 2009 نراتزوری که با هدایت ژوزه مورینیو رقم 
خورد، دیگر هیچ تیمی از سری A موفق به انجام این کار 

بزرگ نشده است. 

 
 

   جاگیری
ذوب آهن در حالی سه امتیاز حساس مقابل فولاد را به 
دست آورد که گل نخست این تیم را آرمان اکوان با جای گیری 
خوب در محوطه جریمه به ثمر رساند. او پرتاب اوت بلند 
قریشی از جناح چپ را با پرش و یک اشاره به گوشه دروازه 
کریستوفر کنت فرستاد تا مسیر پیروزی گاندوها هموار شود.

 عذرخواهی 
 آدریانا پارخو، هوادار سویا، در جریان بازی رفت یونایتد- 
سویا از ورزشگاه اولدترافورد اخراج شده بود. باشگاه 
انگلیسی هم در حرکتی جالب از او عذرخواهی کرد ضمن 
ارسال یک متن عذرخواهی رسمی، پیراهن منچستریونایتد 
که توسط همه بازیکنان امضا شده بود را برای آدریانا فرستاد. 

             راست  
 در غیاب کوین یامگای مصدوم کماکان اولویت 
ساپینتو استفاده از صالح حردانی در پست مدافع 
راست است. حردانی که مرد اول جناح راست تیمش 

محسوب می شود، امیدوار است 

ت
شــ

س نو
عک

 قهرمانی حسین سلطانی  
با ۲ طلا و یک نقره

تسنیم: مسابقات وزنه برداری قهرمانی 
آسیا در شهر »جینجو«ی کره جنوبی در حالی 
پیگیری شد که کاروان ایران به نخستین طلای 
خود در این رویداد دست یافت. ظهر دیروز و 
در دسته 81 کیلوگرم مردان، حسین سلطانی 
ملی پوش کشورمان با حریفانی از کره جنوبی، 
تاجیکستان، قزاقستان، سنگاپور، چین تایپه 
و مغولستان رقابت کرد. سلطانی در حرکت 
یک ضرب موفق به مهار وزنه های 149 و 154 
کیلوگرم شد، اما در تلاش سوم نتوانست وزنه 
157 کیلوگرمی را مهار کند و با همان رکورد 
154 کیلوگرم پس از نماینده قزاقستان به 
مدال نقره رسید. ملی پوش کشورمان کار 
خود در حرکت دوضرب را با انتخاب وزنه 184 
کیلوگرمی و مهار آن آغاز کرد و در دومین 
تلاش در مهار وزنه 195 کیلوگرمی موفق 
نبود. سلطانی برای بار سوم در حرکت دوضرب، 
پشت وزنه 196 قرار گرفت و نتوانست آن را 
به طور صحیح بالای سر ببرد و در نهایت با 
184 کیلوگرم به مدال طلای دوضرب رسید. 
سلطانی در مجموع نیز با رکورد 338 کیلوگرم 
به دومین طلای خود دست یافت و عنوان 
قهرمانی این دسته را از آن خود کرد. پیش از 
این، کاروان اعزامی ایران صاحب دو مدال برنز 
توسط فاطمه کشاورز شده بود و سلطانی به 
عنوان سومین وزنه بردار ایران در این مسابقات، 
نخستین طلا و همچنین عنوان قهرمانی را به 

ارمغان آورد. 

خارج ازمستطیل سبز

 روزهای حساس لیگ برتر 

 در حساس ترین مقطع فصل قرار داریم و با اتفاقاتی 
که در هفته بیست و هشتم افتاد، قهرمان یکی از تیم های 
پرسپولیس و سپاهان است و استقلال سوم می شود مگر اینکه 
پرسپولیس و سپاهان در دو بازی آخر خود برنده نباشند. 
در این دو هفته باقیمانده تیم های اول و دوم برای قهرمانی 
حداکثر تلاش خود را می کنند و تیمی موفق تر است که 
از لحاظ روحی و روانی در شرایط به مراتب بهتری باشند. 
تیم ها خوب تمرین می کنند و می خواهند از نظر جسمانی 
در بهترین وضعیت باشند ولی تیمی موفق تر است که بتواند 
بدون استرس بازی کند چون تمرکز در موفق شدن خیلی 
مهم است و اگر ذهن تیم را از بازی خارج کنند و به حاشیه 
ببرند شانس موفقیت تیم کمتر می شود. شانس پرسپولیس و 
سپاهان با هم برابر است و هر دو تیم 80 درصد بخت قهرمانی 
دارند. بازی هفته بیست و نهم مهم تر از هفته سی ام است چون 
اگر یکی از این دو تیم برنده نشوند عملًا میدان را برای رقیب 
خالی کرده اند. بازی های قشنگی را نمی بینیم چون حساسیت 
بازی ها بیش از اندازه زیاد است و تیم ها تلاش می کنند تا 
هر طور شده گل نخورند. تیم هایی که مقابل پرسپولیس و 
سپاهان قرار می گیرند اگر شل بگیرند و با قدرت بازی نکنند 
متهم به تبانی می شوند و برای همین با حداکثر زورشان بازی 
خواهند کرد. گل زدن به چنین تیم هایی خیلی سخت است 
و فشار و استرس قهرمان نشدن هم وجود دارد که اجازه 
نمی دهد تیم ها بازی های خوبی را برگزار کنند. سرمربیان دو 
تیم با کمک دستیا ران باید خیلی دقت کنند چون ترکیبی 
که انتخاب می کنند خیلی مهم است و اگر اشتباه کنند تیم را 
با مشکل مواجه می کنند. پرسپولیس یک امتیاز بیشتر دارد 
ولی دلیل نمی شود از حالا قهرمان باشد. اتفاقاً باید دقت کند 
تا بهتر از قبل بازی کند تا بتواند در هر دو بازی برنده باشد و 

قهرمان شود. 
 

پیشکسوت  فنونی زاده  مرتضی   
پرسپولیس در خصوص شرایط شاگردان 
یحیی گل محمدی در لیگ برتر صحبت 

کرد. 
  نظر شما درباره پیروزی تیم فوتبال 

پرسپولیس مقابل پیکان چیست؟
 باید به تیم جوان و پرانرژی پیکان 
احترام گذاشت چون جنگنده و مردانه 
مقابل پرسپولیس بازی کرد. یک تبریک 
ویژه هم باید به مجتبی حسینی گفت که با 
یکسری جوان جویای نام بازی های خوبی را 
به نمایش می گذارند. 70 درصد تیم پیکان از 
رده سنی امید و جوانان تشکیل شده است. 
پرسپولیس در نیمه اول نامنظم بازی کرد و 
بازیکنان تقصیری نداشتند، چون تیم پیکان 
کنار های زمین را بسته بود، از سوی دیگر از 
بازی سازی مهدی ترابی، سروش رفیعی و 
وحید امیری اثری نبود. با اینکه پرسپولیس 
مقابل پیکان زیبا بازی نکرد، اما مهم کسب 
سه امتیاز بود تا از کورس قهرمانی جا نماند. 
قبل از اینکه پرسپولیس گل بزند پیکان 
یک فرصت ایده آل داشت، اما بیرانوند با 
نوک انگشتانش مسیر توپ را تغییر داد تا 
تمیروف نتواند اثری روی توپ بگذارد. با 
اینکه بازیکنان پرسپولیس از لحاظ روحی 
و روانی در شرایط ایده آلی قرار دارند، اما از 
نظر جسمانی تحلیل رفته اند، چون بازی های 
انتهای فصل لیگ برتر فرسایشی شده است و 
هر -4 5 روز بازی برگزار می شود. ترابی برای 
زدن ضربه پنالتی خیلی استرس داشت و 
خیلی محکم شوت زد که امکان داشت توپ 

از بالای دروازه بیرون برود. 
  سایر تیم ها در خصوص برگزاری 
دیدار پرسپولیس و پیکان در ورزشگاه 

آزادی انتقاداتی داشتند!
 تمام تیم های فوتبال ایران دوست دارند 
تا در ورزشگاه آزادی بازی کنند و این 
هجمه های بی مورد قبل از بازی منصفانه 
نبود. با این حال تماشاگر هم زیاد نیامد و 
فقط 15 هزار نفر از هواداران پرسپولیس 
در ورزشگاه حضور داشتند. باید تمامی 
هواداران پرسپولیس در دو بازی آخر و 
فوق العاده مهم لیگ برتر به استادیوم  بیایند 
و بگذارند تا تماشاگر بیشتر از 15 هزار نفر 

وارد ورزشگاه ها شود. 
  در خصوص دیدار پرسپولیس و 

گل گهر سیرجان چه نظری دارید؟
 گل گهر شانس زیادی برای پیروزی 
مقابل پرسپولیس ندارد و تا به حالا نتوانسته 
پرسپولیس را ببرد. در جام حذفی هم که 
هفته پیش بازی کردند پرسپولیس به راحتی 
این تیم را شکست داد. اگر هزار بار دیگر هم 
این تیم با پرسپولیس بازی کند هم نمی تواند 

برنده باشد. 

ناصر ابراهیمی
  کارشناس فوتبال 

فنونی زاده:
پرسپولیس بدون بازی 

زیبا به 3 امتیاز رسید 


